
Zápis z 5. jednání sociální a zdravotní komise RMČ Praha 17 z 19.10.2015 

Přítomni : všichni členové SZK, omluvena Mgr. M. Čermáková – stálý host 

Host : Mgr. J. Synková – starostka MČ 

 

1. Informace o jednání zástupců MČ s ÚP – Mgr. V. Krása 

ÚP nemá zájem o zřízení kontaktního pracoviště ÚP v Řepích z kapacitních důvodů. 

Jedná se o zrušení současného pracoviště ÚP v Bendově ul. ( PnP, MV ) 

2. Výstupy ze setkání s občany ohledně výstavby DPS v Řepích dne 8.10. 

- Pozitivní hodnocení, dobrý nápad uspořádat toto setkání, dobrá organizace, 

konkrétní otázky a odpovědi,… 

- Pí. starostka – dotace z MHMP – pouze na malometrážní byty ( v tomto případě 

pouze na 1+kk ) - nebude možné požádat ( termín žádostí leden 2016, musí být 

ale zahájena výstavba, ale stavební povolení bude až v dubnu ). 

- Prezentace z veřejného setkání bude uveřejněna v Ř17 

3. Informace o počtu umístěných osob z Řep v Domově sv. Karla Boromejského 

Mgr. Presslová informuje – srpen 2015 – 8 občanů, září 2015 – 7 občanů 

4. PhDr. Kadlec informoval, že vláda schválila zákon o sociálním bydlení.. 

5. Informace z ÚP – končí výměna průkazů, obnovení žádostí o příspěvek na mobilitu 

6. Spolupráce BBD Vondroušova 1193,1194 s ÚP při výměně průkazů – Mgr. O. Krásová 

– hromadná akce, dobrá organizace – vyjádření spokojenosti 

SZK kladně hodnotí spolupráci BBD Vondroušova 1193,1194 s pracovištěm ÚP 

v Řepích. 

7. Mgr. Černovský – spolupráce MČ s Domovem sv. Karla Boromejského 

Ohledně výstavby DPS určité problémy, DKB chybí informace.  Pí. starostka 

upřesňuje, že zástupci DKB byli na setkání s občany 8.10., informace mají, je 

domluvená spolupráce ( např. hospicová péče ). Výstavba Domov pro seniory – 

zajišťuje Domov sv. Karla Boromejského, výstavba Dům s pečovatelskou službou – 

zajišťuje MČ. 

8. Setkání vedení MČ s lékaři v Poliklinice – termín bude upřesněn, cca do 14 dnů. 

9. Je v řešení snazší přechod od jednoho lékaře k jinému v rámci Řep. 



10. MUDr. Blatná – nově bude sídlit na adrese Španielova 1280, Řepy. 

11. Stížnost na jednání MUDr. Nedělky st. 

12. Požadavek od těžce se pohybujících a handicapovaných občanů – vybudovat 

bezbariérový záchod na Poliklinice – bude prověřena možnost vybudování 

13. Pí. Rousková – předložila materiál ohledně zpátečního odběru použitých injekčních 

stříkaček pacientů 

14. Navýšení příspěvku na péči – informuje Mgr. V. Krása 

Zákon je po připomínkovém řízení, zatím nebyl projednán ve vládě, stále ale zůstávají 

obě varianty, navýšení není rozpočtováno v návrhu státního rozpočtu 

15. Informace o náhradní rodinné péči – pěstounská péče, NATAMA 

 

Další jednání SZK se uskuteční v pondělí 14.12.2015 od 17 hod. v CSZS, Bendova 5. 

 

Praha 22.10.2015 

Zpracovala : Mgr. A. Presslová 

 

 

……………………………………………………….  ………………………………………………….. 

předseda SZK PhDr. J. Kadlec    ověřovatel zápisu MUDr. A. Katra 

 


